
Lijst Adviezen en Conclusies commissie Maatschappij&Financiën Laren vergadering 24 

oktober 2013. 

Aanwezig:  mevrouw D.J.G. Niekus en mevrouw M. Polano (plv.) (VVD), mevrouw I.H. 

Hentenaar-Messcher en de heer L.B.J. Vos (Larens Behoud), mevrouw M.C. 

Kromme en de heer A. Visser (Liberaal Laren), mevrouw M.S.M. Klingenberg-

Klinkhamer en de heer C.M.A. van Hest (CDA), mevrouw M. Bakker-Snoeij 

(PvdA), mevrouw E. van Dorst-Brakel (D66) 

Voorzitter:  de heer N.G.M. Wegter (D66) 

Afwezig    :  mevrouw C. Edel (PvdA) 

B&W        :  burgemeester E.J. Roest, wethouder J.W. van der Zwaan (Larens Behoud) en 

                    wethouder E.J. de Jong (VVD)   

Overigen  :    

Cie.griffier: de heer T.W. Zwemmer 

 

De raadscommissie M&F Laren heeft in zijn vergadering van 24 oktober jl. de volgende 

zaken behandeld:  

 

 De commissie heeft de Lijst adviezen en conclusies van zijn vergadering d.d. 19 

september 2013 vastgesteld. N.a.v. geeft mevrouw Van Brakel aan dat de pas onlangs  

verspreide memo over de dierenopvang vragen oproept over de rol van de raad, er is 

eigenlijk geen moment geweest om hierover goed van gedachten te wisselen met de 

wethouder. Wethouder Van der Zwaan antwoordt dat dit duaal gezien nu eenmaal 

uitvoering betreft en dus een bevoegdheid van het college is, waarbij hij de raad 

tussentijds zoveel mogelijk heeft geïnformeerd over de voortgang.                         

Mevrouw Hentenaar informeert naar de door haar gevraagde lijst met binnen de BEL 

Combinatie gebruikte afkortingen. Wethouder Van der Zwaan geeft aan dat een 

overzicht van álle afkortingen wat ver gaat –kost ambtelijke capaciteit om dit op te 

stellen- maar hij wel op korte termijn een overzicht van afkortingen rond het sociale 

domein kan verstrekken (toezegging).   

 Wethouder Van der Zwaan doet diverse mededelingen m.b.t. het sociale domein, 

onder meer over een succesvolle werksessie van de drie BEL-portefeuillehouders met 

de zorgaanbieders op 10 oktober jl; per 1 januari 2014 wordt maatschappelijke hulp en 

ondersteuning door de gemeenten persoonsvolgend gefinancierd, op korte termijn 

zullen middels een gezamenlijk schrijven van Versa en de gemeenten de cliënten van 

Versa worden aangeschreven; er is onderzoek gedaan naar de compensatie van 

huishoudelijke taken (de Regio zal dit verder in mandaat afhandelen; een aantal 

opdrachtnemers voldoet niet naar het oordeel van de Regio); een communicatieplan 

voor de raden en –vooral- de burgers is in voorbreiding; het transitiearrangement 

jeugdzorg is in concept gereed, maar er zijn nog vele onbekendheden (de nieuwe 

Jeugdwet is nog niet vastgesteld, definitieve budgetten voor jeugdzorg zijn niet 

beschikbaar, het werkelijke cliëntenaantal per 1/1/2015 is nog niet bekend); er komt 

een informatieavond voor de drie BEL-raden over het onderwerp ‘sociaal domein’, 

waarschijnlijk eind november a.s.                                                                                     

Op een vraag van mevrouw Niekus erkennen zowel wethouder als burgemeester de 

recente toename van mensen die de aansluiting met de maatschappij hebben verloren 

of dreigen te verliezen -met daarbij overigens een onderscheid tussen zwervers en 

mensen met een ziekte- en in ons dorp op straat belanden; het is uitermate lastig om 

hier een goede aanpak voor te vinden, het heeft echter voluit de aandacht. 

 

 



   

 Burgemeester Roest wijst op een recent gesprek met de Gedeputeerde, waarin onder 

meer is aangegeven dat een zgn. arhi-procedure (‘algemene regels herindeling’) voor 

de gemeenten Bussum, Naarden en Muiden wordt gestart en 2 kwartiermakers in de 

regio worden aangesteld, een t.b.v. die arhi-procedure en een om de overige 

samenwerkingsverbanden in het gebied te stimuleren. 

 De commissie adviseert de raad om het voorstel Advies aan Commissariaat voor de 

Media over zendtijdtoewijzing lokale omroep te behandelen in zijn vergadering van 30 

oktober 2013. N.a.v. vragen van Liberaal Laren zegt de burgemeester daarbij toe de 

raad nog te informeren over de precieze definitie van het begrip ‘wooneenheid’ (is dat 

bv. een geheel verzorgingstehuis of elke woonruimte daarbinnen?) en waaruit de in de 

begroting 2013 (regel 658002) vermelde huuropbrengst van € 11.500,-- voortkomt.        

 De commissie adviseert de raad om het voorstel Lokaal inkoopbeleid 2013 te 

behandelen in zijn vergadering van 30 oktober 2013, op voorwaarde dat de raad vóór 

zijn vergadering van woensdag a.s. een notitie met aanvullende informatie over de 

thans in het rapport ontbrekende passage over de ‘bouwblokkenmethode’ ontvangt. De 

raad moet van dit onderdeel conform punt 3 van het voorstel expliciet kennisnemen, 

hetgeen toch wel lastig is als het ontbreekt. Voorts geeft de wethouder desgevraagd 

aan dat de gemeente bij onderhandse inkoop- en aanbesteding de vrijheid heeft om 

actief (óók) lokale aanbieders uit te nodigen, bij openbare inkoop- en aanbesteding kan 

dit niet. Er is een inkoopcoördinator in de BEL Combinatie om een juiste toepassing 

van de verschillende procedures te bewaken.      

 Rondvraag:  

- Mevrouw Bakker merkt op dat in de Lijst met openstaande toezeggingen en 

vragen wordt vermeld dat géén bestemmingswijziging nodig zou zijn voor de 

vestiging van Florencius in het gebouw van Julianaoord; zij geeft onderbouwd 

aan dat dit niet juist is.        

                        Wethouder de Jong antwoordt dat er inderdaad een kleine wijzing in het  

                        bestemmingsplan nodig is; hij zegt toe de raad te informeren over de procedure  

                        daarbij, via de raad of bevoegdheid van het college. 

- Mevrouw Van Brakel informeert in relatie daartoe of de vestiging van  

particuliere baisschool Florencius vooraf is bezien en overlegd, met name waar 

het de gevolgen voor de overige basisscholen betreft (het leerlingenaantal zal 

de komende jaren drastisch dalen). Voorts wijst zij –aangevuld door mevrouw 

Polano- op het belang van onderzoek naar de mogelijkheid voor scholen om in 

ieder geval enkele keren per jaar vrij te kunnen zwemmen (i.p.v. het 

afgeschafte schoolzwemmen).   

      Wethouder Van der Zwaan antwoordt dat de voorgenomen vestiging in het Op  

      Overeenstemming Gerichte Overleg (OOGO) is besproken, maar de  

      daadwerkelijke opening niet vooraf met de directeuren van de overige scholen  

      (immers, er is een wettelijke regeling voor vestiging), en wijst op de beperkte 

      grootte van de school en het leerlingenbestand uit meerdere gemeenten, en  

      daarmee de te verwachten beperkte gevolgen voor de overige basisscholen. 

      De optie van enkele keren per jaar vrij zwemmen zal worden bezien zodra er  

      meer duidelijkheid is over de plannen voor het nieuwe zwembad.  

- Mevrouw Niekus merkt op dat er recent berichtgeving is over fraude in het  

      buitenland met het persoonsgebonden budget (pgb) en informeert of hier een     

      controlesysteem voor bestaat. 

      Wethouder Van der Zwaan geeft aan dat de controle in ons land behoorlijk  

      scherp is en men bij grote bedragen naar het buitenland zeer alert is. 



 

- Mevrouw Hentenaar informeert wanneer het hek om de koningslinde wordt  

geplaatst en of er al duidelijkheid is of de vergoeding voor de persoonlijke 

verzorging bij gemeenten dan wel zorgverzekeraars wordt ondergebracht.   

      Wethouder de Jong zegt toe na te gaan wanneer het hek wordt geplaatst,  

      wethouder Van der Zwaan antwoordt dat er nog geen duidelijkheid is over      

      financiering van het budget persoonlijke verzorging. 

- Mevrouw Kromme informeert n.a.v. het antwoord in de Lijst openstaande  

      toezeggingen m.b.t. haar vraag over de 30km-zone op de Naarderstraat of     

      dergelijke dikke drempels dan in een 50km-zone mogen worden gelegd. 

      Wethouder de Jong bevestigt dat dit mag. 

- Mevrouw Klingenberg informeert naar het laatste nieuws rond het nieuwe  

      zwembad en vraagt of de wethouder al het overleg heeft gevoerd zoals  

      verzocht in de recent aangenomen motie over de HOV. 

      Wethouder Van der Zwaan verwijst m.b.t. het laatste nieuws over het  

      zwembad naar de eerder deze week verzonden nieuwsbrief en wethouder de  

      Jong antwoordt dat bedoeld overleg rond de HOV nog niet heeft plaatsgehad. 

- De heer Van Hest informeert naar de reden om op de Brink een andere  

      bomensoort te herplanten, alsmede welke actie wordt ondernomen n.a.v. de  

      recente wateroverlast na hevige regenbuien. 

      De commissievoorzitter geeft aan dat dit laatste onderwerp dinsdag jl. in de  

      commissie R&I is besproken (het college wint ambtelijk advies in en zal dit  

      delen met de raad), en de burgemeester antwoordt dat voor een andere  

      bomensoort is gekozen omdat verwacht wordt dat deze soort (met een ‘pen- 

      wortel’) het beter zal doen en minder gevoelig is voor schimmel.  

 

 

      Eindtijd: 21.25 uur  

 

Vastgesteld in de vergadering van 21 november 2013. 

 

Voorzitter,     Commissiegriffier, 

 

 

(Een uitgebreide weergave van de vergadering kunt u vinden op de geluidsopname, te 

beluisteren op cd-rom en via de website) 

        

      Zw. 25/10/2013 


